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SAKSLISTEEMNER 

 Sak A 24.10.23  godkjenning av forrige referat | Kjell Senumstad 

Hovedstyret gikk igjennom referat fra 19.09.23.  
En eventuell sponsoravtale med en renholdsfirma er ikke på plass, men Andrea fortsetter å jobbe med saken 
og tar hjelp av Eskil.  

Referatet ble enstemmig godkjent.  

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Renholdsfirma til HIL-huset Andrea Falkenhem 02.11.23 

   

   

Sak B 24.10.23 Møteplan for hovedstyret  |Kjell Senumstad 

Hovedstyret ønsker å sette opp en fast møteplan. Frem til årsmøtet skal det holdes møte siste onsdagen i 
måneden mellom 18.45 og 20.15. Hvis gruppene ønsker at noe skal tas opp kan dere sende en formell 
henvendelse til hovedstyret og om dere ønsker en representant deltar på møtet. Skjema til dette finner dere i 
Spondgruppen som heter: HIL ledere.   
 
Den 5 desember inviterer hovedstyret alle styremedlemmer og fast ansatte i HIL til åpent hus med julegrøt og 
mingel. Invitasjon kommer.  
 
 
 

Gjøremål  Ansvarlig person Tidsfrist 

Invitere til julegrøt  Andrea Falkenhem 09.11.23 

 

 

 



Side 2 

 
Sak C 26.10.23 Kasserer | Wenche Irene Holen 
 

  

Neste uke går vi over til et nytt regnskapssystem. Sparebank1 ForretningsPartner har hatt opplæring med 
nesten alle grupper. De har ikke fått respons fra fotball eller HIL eldre. Basket skal også få en dato for 
opplæring, men hovedstyret ønsket å ha et møte med leder og kasserer i forkant for å avklare roller og 
oppgaver.    
Tilbakemelding er at gruppene virker fornøyde.  
 
Vi har hatt et eget møte med lønn hvor turn, svømming, tennis og representant fra hovedstyret deltok. 
Sparebank1 inviterte gruppene som opererer med lønn til ansatte, men ikke alle deltok. Lønn skal kjøres i det 
nye regnskapsprogrammet og ansvarlig for lønn i Forretningspartner heter Carina Nilsen.  
Det blir utsendt en e-post fra henne hvor hun har sammenfattet instruksjoner og rutiner for  lønnsutbetaling. 
Hvis det er noe dere lurer på kan dere ta kontakt med henne eller kasserer i hovedlaget, Wenche Irene Holen.  

Carina Nilsen tlf. 415 40 426  
Wenche Irene Holen tlf. 95068392 

 

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Videresende e-post om lønn og rutiner til gruppene Andrea Falkenhem 27.10.23 

Sak D 24.10.23 Daglig leder  | Andrea Falkenhem 

Andrea oppdaterer om at det er veldig bra tilbakemeldinger fra Allidretten som nå har trent friidrett og fotball. 
Den 12/11 starter de med turn. 

 

Andrea har i godt samarbeide med HIL fotball startet opp et HIL old Girls lag. Her er det 17 medlemmer som 
møtes hver tirsdag klokken 20.00 på Børstad. Målet med dette laget er at det skal være lavterskel for å delta, 
det spiller ikke noen rolle om du har spilt fotball tidligere eller ikke.  

 

Paragruppen har en avtale med Autoplan om en HIL-bil. Den disponeres av paragruppen og daglig leder. Denne 
uken har vi fått den tilbake etter at den har vært på foliering på Flisa trykkeri. Det er stas at vi blir mer s ynlige.  

 

 

 



Side 3 

 
Sak E 24.10.23 Utvikle samarbeide mellom gruppene og hovedstyret . | Kjell Senumstad  

Den 27.09.23 hadde hovedstyret et møte med ledere og kasserer i svømming, turn og tennis for å skape en ny 
dialog rundt det nye regnskapssystemet. Disse tre gruppene ble invitert i første omgang side det er de tre 
største gruppene med størst omløp av penger.  
På møtet ble det også tatt opp samarbeidet mellom gruppene og hovedstyret. Alle var enige om at det er noe 
som har stort forbedringspotensial. Gruppene ønsker mer involvering og at veien ikke skal være like lang 
mellom grupper og hovedstyre.   

Derfor ønsker hovedstyret å invitere gruppeledere i forkant av neste styremøte den 29.11.23 for å høre innspill 
fra gruppelederne. 
Her er punkter som hovedstyret ønsker at gruppene tenker igjennom 

1. Hva ønsker dere av hovedstyret?  
2. Hva slags involvering og samarbeide ønsker dere? 
3. Hvis det er aktuelt å møtes så vil hovedstyret vite hvor ofte det er ønskelig.    

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Send ut invitasjon til gruppelederne Kjell Senumstad  08.11.23 

   

   

Sak F 24.10.23 Hvordan skal rommene i klubbhuset disponeres | Andrea Falkenhem  

HIL turn har meldt interesse om at de ønsker å leie og disponere Spretten. (Det lille rommet i andre etasje  i 
HIL-huset) Dette er på grunn av at de trenger å bruke det til aktivitet da kapasiteten i hallen er full.  
Per i dag er hele klubbhuset til disponering for alle grupper i HIL og booking gjøres via daglig leder på e-post: 
post@hamaridrettslag.no.  
 
Hovedstyret og daglig leder er veldig glade for at flere grupper har tatt klubbhuset i bruk. Tennis har 
styrketrening tre ganger i uken og møter, bandy har styremøter, skøyter har foreldremøte, svømming og turn 
har foreldremøter og para skal bruke det som en samlingsplass den første mandagen i måneden. Hovedstyret 
oppfordrer alle grupper til å ta det i bruk nå som 3 etasjen også er tilgjengelig.  
 
Hovedstyret vedtar enstemmig at klubbhuset og alle rom skal fortsette å være tilgjengelig for alle grupper og 
at hovedlaget skal fortsette stå som ansvarlig for det.   

 

Men HIL turn trenger mer plass og det er hovedstyret klar over. Per i dag er det mange grupper som trenger 
mere plass og hovedstyret jobber nå med istid til skøyter, bandy og kunstløp.   
HIL tennis står i fare for å miste deler av anlegget i Hamar park da det skal bygges en vei igjennom og det skal 
jobbes for en til bane i Ankerskogen.   
Hovedstyret oppfordret til at turn skal fremme en formell sak til neste styremøte.   

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

   

   

mailto:post@hamaridrettslag.no


Side 4 

Sak G 24.10.23 Børstad | Kjell Senumstad  

 

På et møte mellom hovedstyret, friidrett og fotball den 21.09.23 ble vi enige om tilbakemeldinger til kommunen 

vedrørende driftsavtalen på Børstad. Senere har det kommet flere innspill.  

Kjell har foreslått et arbeidsmøte med kommunen og dator for det ble det kort fris t på så allerede torsdag 

26.10.23 skal Kjell og Andrea møte Thomas Lium Løberg og Wenche Enge. Det vi tar med det vi ble enige om på 

møtet vi hadde med fotball og friidrett.    

Fotball ønsker å ha et møte med hovedstyret og det er hovedstyret positive til. Når hovedstyret får det 

renskrevne dokumentet fra HK kaller dem inn fotball, bandy og friidrett til et møte.  

 

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Møte kommunen Andrea Falkenhem 
Kjell Senumstad 

26.10.23 

Innkalle til møte mellom hovedstyret og fotball Andrea Falkenhem 06.10.23 

 
Sak H 24.10.23 Vikingskipet | Kjell Senumstad  

 

HOA inviterte til isfordelingsmøte den 14.09.23 og der deltok idrettsrådet, kommunen, HIL bandy, HIL skøyter, 

HIL kunstløp, HIL hovedstyre, Storhamar hockey yngre og SIL kunstløp. Her fikk vi en forståelse for at mangel på 

istid og uforutsigbare treningstider og endringer gjelder for alle som trener på is på Hamar vest. Det er mangel 

på isflater og garderober i overganger.  

Det ble utnevnt en arbeidsgruppe som skal se på utfordringer og utvikling. Gruppen består av Thomas Erik 

Hovde fra HOA, Eskil Ervik fra HIL og Pål Morken fra Storhamar hockey.  

 

Hamar kommune har nå fått lov av kulturdepartementet å avslutte aktivitet hvis de betaler mer enn 10 

millioner på strøm i året. Nasjonalanlegg har krav på 120 dager og avtalen med HIL viser til 125 dager.  

NIF ønsker et møte om saken med Eskil, skøyteforbundet og bandyforbundet.  

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

   

   

 

 

 

 

 



Side 5 

Sak J 24.10.23 Paragruppen og veien videre | Andrea Falkenhem  
 
Paragruppen har ønsket direktiv fra hovedstyret på veien videre og om hovedlaget har et ønske at 
ta in en pararesurs permanent sammen med daglig leder. Funkis IL og Mjøsa IL har et ønske å 
komme inn i HIL og da må noen ting om veien videre avklares.  
  
Hovedstyret er veldig positive til paraprosjektet og har et ønske om at det skal videreføres.  
Til dette punktet var det bare 3 i hovedstyret på plass og ingen beslutt kunne fattes. Hovedstyret 
skal ha et møte med bara paraprosjektet på agenda onsdag 01.11.23 .  

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Innkalle til møte          Andrea Falkenhem           27.10.23   

 

Sak K 24.10.23 Eventuelt | Kjell Senumstad  
 

Referatet fra siste styremøte i AIAS ble gått igjennom og det råder det uenigheter om penger som har gått 
mellom AIAS, hovedlaget og turn.  
Wenche undersøker flere detaljer med regnskapsfører og Kjell går i dialog med Rene.  

 

Petter Ellingsbø som var medlem i hovedstyret som ungdomsrepresentant har dessverre flyttet fra Hamar og 
med det gått ut av hovedstyret. Hovedstyret ønsker et nytt medlem og ber om hjelp fra gruppene til å finne 
noen som kan tenke seg å bidra. Personen kan ikke være ansatt i HIL eller motta over 10.000 kr i året. Den 
personen har talar for ungdommene i klubben og skal bidra til å samle alle ungdomsrepresentanter i laget og 
sammen lære seg hva det faktisk innebære og hvordan de kan påvirke.  
Hvis gruppene har forslag får dere gjerne sende det til post@hamaridrettslag.no  
 

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Møte med regnskapsfører         Wenche Irene Holen            03.11.23 

Møte med Rene          Kjell Senumstad            01.11.23   

 

mailto:post@hamaridrettslag.no

